
Pierwsza sesja Q&A z władzami uczelni

Co robi Pani Rektor robi w wolnych chwilach? Czy Prorektor ds. kształcenia gra na
instrumencie? Czy Prorektor ds. Studenckich mógłby zostać wegetarianinem?

To tylko niektóre pytania zadane władzom naszej uczelni podczas pierwszego, studenckiego
spotkania online w formule Questions and Answers (Q&A), czyli pytania i odpowiedzi. Q&A to
rodzaj spotkania, które odbywa się na żywo w sieci pomiędzy społecznością, a zaproszoną
osobą. W jego trakcie można zadawać pytania, na które odpowiadają goście. — Postanowiliśmy
zorganizować taką akcję, ponieważ w czasie pandemii kontakt z uczelnią i jej władzami jest
utrudniony, a studenci chcą wiedzieć, co dzieje się w uczelni — podkreśliła podczas spotkania
Aleksandra Zmuda-Trzebiatowska, przewodnicząca Parlamentu Studentów PK.

Z możliwości zadawania pytań władzom uczelni chętnie skorzystali uczestnicy Q&A, wykazując
się tym samym dużą aktywnością i kreatywnością. Nie zabrakło pytań trudnych, m. in. o zalety i
wady nauczania zdalnego, o termin powrotu studentów w mury uczelni, o organizację lektoratów
językowych. Były także lżejsze pytania. Jeden ze studentów zapytał np. o to, co dr hab. Krzysztof
Wasilewski, prof. PK Prorektor ds. Kształcenia zrobiłby z wygraną w Totolotka.

Oto kilka innych pytań i odpowiedzi, które padły podczas spotkania.

Pytanie: Pani Rektor jak widzi Pani rozpoczęcie kolejnego roku akademickiego? Czy
odbędzie się on już w pełni stacjonarnie?
Rektor Politechniki Koszalińskiej, dr hab. Danuta Zawadzka, prof. PK: — Bardzo na to l iczymy,
tęsknimy za studentami. Szykujemy się do zajęć stacjonarnych. Mamy nadzieję, że wszystko
będzie bezpieczne i spotkamy się w murach uczelni. Dodam jeszcze, że planujemy  na
początek października inaugurację działalności Kreślarni. Liczymy na to, że studenci będą na
uczelni i będą mogli korzystać z tego centrum aktywności.

 

Pytanie: Czy mógłby Pan, Panie Prorektorze opowiedzieć o tym, co dzieje się obecnie z
Centrum Kultury Studenckiej "Kreślarni"a? Jak przebiega jej remont?
Prorektor ds. Studenckich, dr hab. inż. Tomasz Królikowski, prof. PK: — Remont właściwie już
się kończy. Na górze powstała scena teatralna razem z garderobą. Jest niezbędne zaplecze, by
w tym miejscu organizować koncerty czy kabarety . Mam nadzieję, że zrzeszą się w tym
miejscu grupy teatralne, bo wiemy od studentów, że takiej aktywności im brakowało. W
"Kreślarni" mają również znaleźć swoją przestrzeń koła naukowe i organizacje studenckie,
które często nie miały gdzie się spotkać lub przeprowadzić próby. Będziemy dążyć do tego, aby
aktywność studencka kwitła. W Centrum Kultury Studenckiej nie zabraknie również miejsca na
pub. Będzie mieścił się  na dole budynku, w miejscu starego lokalu Żak.

 

Pytanie: Panie Prorektorze, tegoroczni maturzyści uczyli się w trybie zdalnym. W czasie
ich nauki odbyły się też strajki nauczycieli. Czy uważa Pan, że odbije się to na poziomie
wiedzy przyszłych studentów? Jeśli tak, to w jaki sposób.
Prorektor ds. Kształcenia, dr hab. Krzysztof Wasilewski, prof. PK: — Trudne pytanie. Na pewno
kształcenie online jest wyzwaniem dla uczniów, studentów, nauczycieli i rodziców. Liczymy, że
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uda nam się nadrobić te braki, które mogą pojawić się po ukończeniu szkoły  średniej. Dla osób,
które będą miały takie zaległości, szykujemy zajęcia repetytoryjne.

Relację można zobaczyć na profilu FB Parlamentu Studentów
PK: https://www.facebook.com/parlament.studentow.pko/videos/214199566997214
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